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Abstract (en)
[origin: ES8100192A1] A radio buoy which can be jettisoned from an aircraft by a cable and which is intended to float on the surface of the ocean
connected to a submerged hydrophone. During the drop a balloon is inflated by a forced intake of air through holes as a result of articulated
openings in the form of scoops, the scoops unlocking by a bar the protective casing of the balloon and the safety device of the container, which is
detached after impact with the water, the submerged container being linked with the electronics by a cable. The buoy can be used for underwater
monitoring at depths up to 2,000 meters.

Abstract (fr)
Radiobouées largables à partir d'un aéronef destinées à flotter à la surface de la mer et comportant un plongeur pour immerger un hydrophone.
Au cours de la chute un ballon (23) se gonfle par une entrée d'air force par les trous (22) grâce à des ouvertures articulées en forme de pelles,
les pelles débloquent par une tringle (1) le capot de protection du ballon (23) et le dispositif de sécurité (6, 7) de largage du plongeur (14), qui
se détache après l'impact sur l'eau par déclenchement inertiel dû à des mécanismes comportant une masselotte d'inertie (9). Application à la
surveillance sous-marine à des profondeurs pouvant atteindre 2 000 mètres.
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